



**SKOLEBESTYRELSESMØDE**  
**Referat**

**Onsdag den 2. oktober 2024 kl. 17.00 – 19.30**

<b>Punkter</b>	<b>Kort beskrivelse</b>	<b>Hvem</b>	<b>Tid</b>
1. Valg af ordstyrer og referent Godkendelse af referat	<b>Rene ordstyrer Thomas referent</b> <b>Referat godkendt</b>		2 min
2. Meddelelser fra elevrådet	Udgår Nyt fra elevrødderne	Karen og Vera	5 min
Meddelelser fra de ansatte	Ansatte: Det går godt, pt i gang med af planlægning temauge, temaet er sundhed	Vibeke/Daniel/Miki	5 min
Meddelelser fra skoleledelsen	Næste fredag skolernes motionsdag	Tina-Marie	5 min
Nyt fra KKFOen	Ledelse: Det har fyldt meget kommer under punktet	Thomas	5 min
Nyt fra Forperson	konkrete sager.  KKFO: Ny beslutning omkring det berømte byggeprojekt. Det er besluttet, at man vil forfølge et nyt byggescenarie end det oprindelige, og man undersøger nu en mulig ny udgave, der omhandler, at KKFOen får Suensonsgade, de to øverste etager i Klerkegade og en satellit på skolen. Vores top ønske var Brandstationen og Suensonsgade, hvis man måtte vælge alt fra øverste hylde. Men Brandstationen er et dyrt 3. mands lejemål, så det er økonomien, der spiller ind i den løsning. Løsningen er bestemt ikke ringere end det oprindelige, da Suensonsgade er et fantastisk hus med stor legeplads. Vi taler mere om det på næste møde, da det også omhandler en satellit på skolen.	Annemerete	5 min
	Forperson: Opdatering og information Rene orienterer omkring brevet og skolernes lejrskole og kolonier		



	<p>Der spørges til nordisk films nye børnefilm 'Børne fra Sølvgade', Tina-Marie svarer, at der har været et filmhold på skolen for mulig location, men at der blev valgt en skole i Aarhus.</p> <p>Evt. henvendelser eller information om møder</p>		
3. Spørgsmål til meddelelserne	<p>Opklarende spørgsmål</p> <p>Elev: Spørgsmål til om der er kommet styr på elevrådsmøderne: det er blevet italesat for lærerne.</p> <p>Udskoling er det Mustafa der er tovholder. Han har nu fået datoer for alle SB-møder og forsøger at afholde elevrådsmøder inden hvert SB-møde.</p> <p>Indskoling holder deres møder med Astrid</p> <p>KKFO Hvordan forholder det sig ift. byggeplan, hvad synes KKFOen om det nye projekt.</p> <p>Thomas: umiddelbar en bedre løsning en den oprindelige, det er lidt kompliceret så hvis man vil have den lange version kan man tale med Thomas eller vi kan fortsætte diskussion på næste møde.</p>		10min
4. Opfølgning på elevrødderne punkter	<p>Ledelsen melder tilbage med indsatser – hvis nødvendigt/muligt</p> <p>I forlængelse af elevrøddernes legepatrulje som fremlagt på SUS, så er der indkøbt veste og billige legeting kan også indkøbes.</p>	Nina og Tina-Marie	5 min
5. Evaluering af kontaktførelsemødet	<p>Rikke, Anne og Kira melder tilbage: Mobilpolitik var tema ikke debat, men hvordan kan den bredes ud og støttes op af kontaktførelse</p> <p>Vigtigt at involvere kontaktførelse og der er mange, der gerne vil involveres</p> <p>Det giver mening at holde denne form for møde inden forældremøder.</p> <p>Det er vigtigt at blive skarpere på, hvordan vi holder mødet eller hvordan vi følger op efterfølgende. Hvordan skal platformen/metoden være fremover?</p>	Rikke, Anne og Kira	10min



	<p>De forældre, der deltog ville rigtig gerne og det kunne give mening, at der kommer et referat fra Kontaktforældremødet, som tages med på forældremøderne.</p> <p>Og fokus er hvordan det bringes videre til resten af forældregruppen, forslag til en tråd på Aula.</p> <p>Folderen omkring trivselsforældre og kontaktforældre er med til at oplyse, skal ud og henvises til.</p> <p>Så langt så godt og der er i gang engagementet</p> <p>Referat som minimum- ud på aula kontaktforældre er med i en aulatråd, som Anne opretter.</p> <p>Fællesmøde fortsætter, men det tages på et personalemøde, hvor på året, det afholdes.</p> <p>Efterspørgsel på forårsforældremøder drevet af forældre med trivsels tema.</p> <p>Det skal på som punkt til SB</p>		
6. Evaluering af fælles forældremøder i salen	<p>Fælles info, oplæg fra Camilla og Lotte UU, det var godt.</p> <p>Drøftelse af tidspunkt af afholdelse af møder til et senere tidspunkt, der spørges også i personalegruppen</p>	Tina-Marie	5min
7. Evaluering af SUS	<p>Vi havde en god SUS (skoleudviklingssamtale) med deltagelse af Annemerete og Kristofer fra SB.</p> <p>Forældre fortæller om en super god oplevelse af SUS især de inputs som Jesper og Vera og Karen kom med. Områdechefen var også meget begejstret over de samme oplæg.</p>	Tina-Marie og Nina Annemerete og Kristofer	15min
8. Afgangsprøver og standpunktskarakterer	<p>Udsat til næste gang.</p> <p>Nina gennemgår resultatet af afgangsprøver og sammenholder med standpunktskarakteren på mødet 3/12</p>	Nina	10min
9. Åben Skole	<p>Rene har nyt vedr. Åben Skole</p> <p>Gennemgang af tidligere gennemgang</p> <p>Lea har givet liste videre til Marianne og nu afventes der en feedback fra lærere</p>	Rene	10min



	<p>Marianne har stået for materialet fra Lea og Rene, hun giver stafetten videre til Vibeke der tager det til PR møde</p> <p>Er der en Åben skole repræsentant hos lærer og hvordan sikrer vi bedst mulig åbenhed?</p>		
10. Gennemgang 3. prognose	<p>Kort gennemgang af skolens budget ved 3. prognose – udskydes til mødet 3/12</p>	Tina-Marie og Nina	15min
11. EVT	<p>Små korte beskeder/info/ønsker, som ikke er diskussionspunkter</p> <p>Ønske om overblik på faglærer i de kreative fag</p> <p>Tina-Marie fortalte, at 7. årgang havde fået et oplæg om digital dannelse faciliteret af Politiet. Forespørgsel fra 7.us forældre om ønske om et foredrag/oplæg digital dannelse rettet mod dem.</p> <p>Der er booket et oplæg for 2. klasses elever 6. november faciliteret af Politiet</p> <p>Red Barnet holder oplæg for forældre om digital dannelse, det er forældrene selv, der skal bestille dette.</p> <p>Vi tager det med som punkt til næste gang</p>	Alle	10min
12. Konkrete sager	<p>Elevrødder deltager ikke på dette punkt</p> <p>Opdatering af verserende sager</p>	Tina-Marie og Nina	20 min